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                          Kort, gott och blandat från styrelsen 

Hoppas alla har haft en vilsam och skön jul och nyårshelg när vi nu går in i det 

nya året. Det som har hänt sedan sist; 

• Vårt staket vid parkeringsplatsen har blivit demolerat men Ute, Mark och 

Miljö som sköter snöskottningen kommer att reparera det till våren. 

• Vi har haft ett första möte i projektgruppen för gemensam el, IMD. 

Linden och Eken, våra grannar är angelägna att komma igång och för att 

ev. kunna dra nytta av samordningseffekter och kostnader så beslutade 

styrelsen att vi kallar till extrastämma den 25 februari. Mer information i 

samband med kallelsen. 

• För tillfället har vi lagt ner frågan om att använda en av våra laddplatser 

till besökande p g a lågt intresse men frågan kan absolut väckas igen om 

efterfrågan ökar. 

Vi har fått in ett par förslag/synpunkter från våra medlemmar; 

• Det händer rätt ofta att det pressas in paket i våra postfack som 

sedan är omöjliga att få ut utan att öppna hela skåpet. Önskemål har 

framkommit att det ska finnas nyckel till skåpet tillgängligt. Nycklar 

kommer att beställas och sedan förvaras tillgängligt på lämpligt ställe. 

• Det händer att tvättider bokas utan att tas i anspråk, tänk på att 

avboka i så fall och låta någon annan utnyttja tiden. 

Lite övriga punkter; 

• Fördelningen av ansvaret för soprummet har löst sig på ett föredömligt 

sätt, kan vara någon enstaka månad kvar. Detta år slipper vi december 
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• Vår ekonomi ser bra ut, vi har bundit pengar på placeringskonto på SBAB 

inför kommande takmålning och ev. installation av gemensam el. Ett lån 

ska sättas om i april, har vi tur så hinner det bli en räntesänkning innan 

dess. Tyvärr har vi ingen siffra ännu för resultatet 2024, meddelar detta 

när vi vet. 

• Om ni bläddrar igenom tidningen som vi alla får i brevlådan ”Din 

bostadsrätt” så hade de en artikel om hantering av fett i senaste numret. 

Sedan 1 januari 2024 så är det förbjudet (!) att hälla ner matfett och olja i 

avloppet eftersom det kan orsaka problem både i fastigheten och i det 

kommunala avloppsnätet. I korthet så går det ut på att fast fett ska 

läggas i komposten, tex när man torkar ur en stekpanna efter 

matlagning. Flytande fett och olja ska samlas upp i en behållare och 

lämnas in på återvinningscentral. Vi har beställt hem ”miljötratten”, såna 

som vi delade ut för några år sedan så ni som inte har er kvar eller ingen 

fått när ni flyttade in, hör av er till någon i styrelsen. En rätt fiffig pryl 

som man applicerar på en vanlig petflaska. 

Till sist några datum inför vårterminen: 

• 25 februari kl. 17, extrastämma, troligtvis i LIA skolan 

• 6 maj, ordinarie stämma, glöm inte att anmäla till valberedningen om ni 

är intresserade att ingå i styrelsen 

• 13 maj, städdag 

Förra året gjorde vi en vårutflykt till ” Krogensomintefinns” på egen bekostnad. 

Vad tycker ni, ska vi hitta på något i år också? 
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